



Contact/Kontakt:

Torsten Pfundt
Oberseestraße 57
13053 Berlin

Web: <https://www.morscordis.de>

Email: info@morscordis.de

Tel: 030 8130 2650 & 0172 962 4468

Facebook: <https://www.facebook.com/morscordis>

Youtube: <https://www.youtube.com/user/morscordismetal>

Soundcloud: <https://soundcloud.com/morscordis>

Bandcamp: <https://morscordis.bandcamp.com>



Max (Stultus Obscuram), Marc (Aries), Torsten (Apex Cordis), Thomas (Ceyx) & Lucas (Sagittarius)

English version:

Band information:

Mors Cordis is different! The band have been an integral part of the Berlin metal scene for over 20 years and are not afraid of cross-genre experimentation.

Built on a mighty metal base with electronic, industrial and hip hop influences the band deals with a range of elements, which reflect in the lyrics too. The vocals move smoothly from growling and shouting to singing and rapping and add to the strength and complexity of music. The lyrics are both personal and critical (in English and German) and deal with sensitive issues of society. It is through these elements that Mors Cordis define their own style.

Current Line-Up:

Torsten Pfundt (Apex Cordis) → Vocals and FX

Marc Kirchhof (Aries) → Bass

Thomas Mielke (Ceyx) → Guitars

Lucas Zacharias (Sagittarius) → Drums

Max Engel (Stultus Obscuram) → Guitars

Short biography:

- 1998 foundation of the band with four members (no drummer)
- 1999 first official gig at Emergenza festival, first airplay at Radio Fritz, several gigs in and around Berlin
- 2000 first drummer Romuald joins band, 2nd place at "SpeedUp" (local newcomer competition)
- 2001 first appearance at Berlin local TV station, 3rd place at "RocktOn" (local newcomer competition), production of first EP "Eintagsfliege"
- 2002 several gigs, Romuald leaves the band, Dennis joins as new drummer, second EP "Märchen", airplay in "Stahlwerk" at Radio Fritz
- 2004 search for a label, contract with TTS Music, recording of first album "Prinzip", long delay until release
- 2006 release of "Prinzip", first video "War remains war feat. Schichtemann", good reviews, label TTS Music was closed without doing any promotion
- 2009 lot of gigs across Germany until 2009, new guitar and bass player in band, started working on second album "Injection" (produced in band's own studio), new drummer Lucas joined the band as Dennis left
- 2010 searching for new label for "Injection", second video "Break out", both guitar players left the band, Eddie took over the guitar (formerly bass) and Thomas joined as second guitar player
- 2011 Michael (bass) joins the band, release of "Injection" via Twilight Music, release gig at K17 was sold out
- 2012 Twilight Music was insolvent and closed, "Injection" was therefore a disappointment
- 2013 two videos of "Injection" and "Emptiness" with live footage, Michael (bass) left the band and Paul joined
- 2014 band played some small gigs in Berlin and started with the recording of a new album
- 2015 Paul left the band and Richie joined for live gigs, we recorded a cover version of Arthur Browns "Fire"
- 2016 Richie had not enough time for the band and left, Yoni joined as new bass player but Thomas (guitar) left
- 2017 Yoni decided to focus on his own releases and left the band, Thomas rejoined
- 2018 Eddie left the band but luckily Marc and Max joined, album was finished, band started intensive rehearsal, first gig since 2014 at "ORWO Haus" in December 2018

Deutsche Version:

Band-Information:

Mors Cordis ist anders! Die Band ist eine integrativer Bestandteil der Berliner Metal-Szene seit über 20 Jahren und hat keine Angst vor genreübergreifenden Experimenten.

Basierend auf einem massiven Metal-Sound mit elektronischen, Industrial and Hop Hop Einflüssen, setzt sich die Band mit einer Reihe von Elementen auseinander, die sich auch in den Texten widerspiegeln. Die Vocals bewegen sich spielend zwischen Growling und Shouting bis Singen und Rappen und tragen zur Stärke und Komplexität der Musik bei. Die Texte sind sowohl persönlich als auch kritisch (in Englisch und Deutsch) und setzen sich mit sensiblen gesellschaftlichen Themen auseinander. Durch diese Elemente definiert Mors Cordis seinen eigenen Stil.

Aktuell Besetzung:

Torsten Pfundt (Apex Cordis) → Gesang und Effekte

Marc Kirchhof (Aries) → Bass

Thomas Mielke (Ceyx) → Gitarre

Lucas Zacharias (Sagittarius) → Schlagzeug

Max Engel (Stultus Obscuram) → Gitarre

Kurze Biographie:

- 1998 Gründung der Band mit vier Mitgliedern (ohne Schlagzeuger)
- 1999 erster offizieller Gig beim Emergenza Festival, Airplay bei Radio Fritz, mehre Gigs in und um Berlin
- 2000 erster Drummer Romuald stößt zur Band, 2. Platz beim "SpeedUp" (lokaler Newcomer-Wettbewerb)
- 2001 Auftritt bei TV.Berlin, 3. Platz beim "RocktOn" (lokaler Newcomer-Wettbewerb), Produktion der ersten EP "Eintagsfliege"
- 2002 mehrere Gigs, Romuald verläßt die Band und Dennis kommt als neuer Drummer, zweite EP "Märchen", Airplay im "Stahlwerk" bei Radio Fritz
- 2004 Suche nach einem Label, Vertrag mit TTS Music, Aufnahme des ersten Albums "Prinzip", lange Verzögerung beim Release (durch das Label)
- 2006 Veröffentlichung "Prinzip", erstes Video "War remains war feat. Schichtemann", gute Reviews, TTS Music wurde geschlossen, dadurch keine Promotion
- 2009 viele Gigs quer durch Deutschland bis 2009, neuer Gitarrist und Bassist (Eddie), Start der Arbeit am zweiten Album "Injection" im band-eigenen Studio, neuer Schlagzeuger Lucas, da Dennis die Band verließ
- 2010 Suche nach einem neuen Label für "Injection", zweites Video "Break out", beide Gitarristen verlassen die Band, Eddie übernimmt die Gitarre und Thomas kommt als zweiter Gitarrist in die Band
- 2011 Michael (Bass) kommt in die Band, Veröffentlichung von "Injection" via Twilight Music, ausverkaufter Release-Gig im K17
- 2012 Twilight Music war insolvent und schloß, "Injection" war deswegen eine Enttäuschung
- 2013 zwei Videos ("Injection" & "Emptiness" aus Live-Aufnahmen), Michael geht und Paul ersetzt ihn
- 2014 einige kleinere Gigs in Berlin und started mit den Aufnahmen zu einem neuen Album
- 2015 Paul verläßt Band und Richie kommt, Cover-Version von Arthur Browns "Fire"
- 2016 Richie hatte nicht genug Zeit für die Band und Yoni wird neuer Bassist, Thomas verläßt die Band
- 2017 Yoni fokussiert sich auf eigene Songs und verläßt die Band, Thomas kommt wieder zurück
- 2018 Eddie verläßt die Band, Marc (Bass) und Max (Gitarre) kommen hinzu, Album wurde fertig gestellt, intensive Proben und erster Gig seit 2014 im "ORWO Haus" im Dezember 2018

At the following venues we played/Wo wir bereits gespielt haben:

- K17 Berlin
- Knaack Club Berlin
- Glashaus Berlin
- Kulturbrauerei Berlin
- Youth Clubs/Jugend-Clubs Berlin (Fuchsbau, Skandal, Klinke, Renner, Maxim, ABC Rocks, Weisse Rose, WB13)
- Pfefferberg Berlin
- Sage Club Berlin
- Village Rock - Gemeindesahl Ahrensfelde
- Alte Feuerwache Berlin Schöneweide
- Blackland Berlin
- Wild at Heart Berlin
- E18 Clubhaus, E18 Events
- ToyRun (Strandbad Orankesee)
- Crystal Club Berlin
- HOF 23 Berlin
- Club ADS Berlin (Maria Ostbahnhof)
- The ACE Berlin
- Werk 9 Berlin
- Magnet Club Berlin
- Dazzle Danzclub
- Zitadelle Spandau Berlin
- Halford Berlin
- Columbia Theater (Columbia Fritz)
- Apotheke Magdeburg
- Archiv Potsdam
- Scheune Dresden
- Marktwirtschaft Halle
- Schlachthaus Wolfsburg

